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Obec Ryjice 

zápis č.1 /2025 

ze zasedání zastupitelstva obce Ryjice, které se konalo dne 8.1.2025 

 

Zahájení zasedání: 

jednání zastupitelstva obce (dále uvedeno jako „ZO“) se konalo v prostorách obecního úřadu obce Ryjice od 16:00 hod., 

bylo ukončeno v 17:00 hod. 

Jednání vedla starostka obce Andrea Staňková. 

 

Přítomni / nepřítomni zastupitelé: 

Přítomni: Karla Smíšková, Věra Janečková, František Janeček, Šárka Žáková 

Nepřítomni s omluvou:  

Nepřítomni bez omluvy: Jiří Junek, Martin Kohout 

 

Dále byla přítomna zapisovatelka paní Šárka Kučerová.  

Starostka konstatovala, že zasedání je schopno se usnášet. Dále přivítala členy zastupitelstva obce.  

Upozornila přítomné, že ze zasedání bude pořizován audiozáznam, který bude po vytvoření zápisu vymazán. 

 

Bod 1) určení ověřovatelů a zapisovatele 

Pro toto zasedání předsedající navrhla stanovit ověřovatele zápisu: Věru Janečkovou a Šárku Žákovou. 

Zapisovatelem byla navržena Šárka Kučerová. 

 

Návrh usnesení č.1 

Zastupitelstvo obce určuje a schvaluje ověřovatele zápisu Věru Janečkovou a Šárku Žákovou. Zapisovatele 

Šárku Kučerovou. 

 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro: 5 hlasů 

Proti: 0 hlas 

Zdržel se:  0 hlas 

Usnesení č. 1 bylo schváleno 

 

Bod 2) schválení programu zasedání  

Paní starostka seznámila všechny přítomné s programem zastupitelstva obce. 

Program: 

1) Kontrola minulých usnesení 

2) Vyhodnocení cenových nabídek pro rekonstrukci elektrorozvodů na OÚ  

3) Různé 
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Paní starostka požádala zastupitele o další doplnění nebo zúžení programu. Žádný ze zastupitelů doplnění či zúžení 

programu nenavrhl. 

  

  Návrh usnesení č.2 

Zastupitelstvo obce schvaluje program zasedání 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro: 5 hlasů 

Proti: 0 hlas 

Zdržel se:  0 hlas 

Usnesení č. 2 bylo schváleno 

 

Bod 3) přistoupeno k programu 

 

1. Kontrola minulých usnesení 

Paní starostka upozornila na nesplněný úkol, který byl zadán dohledu nad traktorem (členům ZO), který byl zadán na 

ZO dne 14.10.2024.  Byly zadány nové termíny pro splnění úkolu první termín do 31.10.2024, druhý termín do 

31.12.2024.  Do dnešního dne paní starostka od členů dohledu neobdržela požadované. Paní starostka konstatovala, 

že takto si práci zastupitelů nepředstavuje. 

 

 

2. Vyhodnocení cenových nabídek pro rekonstrukci elektrorozvodů na OÚ  

 

Paní starostka podrobně informovala a seznámila přítomné: 

 

„Na jaře 2024 v budově OÚ začaly s elektřinou problémy ve velkém a to tak, že přestaly jít všechny okruhy zásuvek, 

chodbové světlo a zvonek. Nejdříve jsme se snažili zajistit opravu. To se povedlo jen z části. Byli jsme upozorněny, že 

stav elektrických rozvodů a jističů je v katastrofálním stavu, zcela nedostačují (velmi zastaralý) a alarmující nebezpečí 

vyhoření. 

Ihned byl zahájen proces hledání projektanta na celkovou rekonstrukci elektrorozvodů vč. nových odpovídajících  jističů.  

Tento proces byl problematický, žádný projektant neměl volnou kapacitu minimálně ½ roku dopředu. Když se  podařilo 

najít projektovou kancelář, vše zaměřit – termín pro dodání projektu byl neustále prodlužován pro personální nouzi. To 

nás opět posunulo na začátek hledání nového projektanta.  I když se nám to podařilo, termíny rovněž byly prodlužovány, 

ale nakonec byla projektová dokumentace 21.11.2024 dodána.  

Během tohoto osmiměsíčního čekání, jsme postupně oslovovali společnosti na provedení rekonstrukce elektrorozvodů. 

Probíhalo další  a další zaměřování zájemců o zakázku. Po obdržení projektové dokumentace, byly zájemcům poslány 

podklady pro sestavení  aktuální cenové nabídky – dle projektu a čekali jsme na zpětné vazby, zda jejich původní 

nabídka stále platí, nebo na doručení nové – aktuální nabídky. Většinou už bez zpětné vazby. V rámci tohoto času, byli 

osloveny i nové společnosti. 

Obec obdržela pouze tři nabídky: 

 

Cenová nabídka č. 1  - firma: Elektro JoBe                                       částka s DPH     552 300,-Kč  

- tato nabídka je vypracována bez projektové dokumentace 

 

Cenová nabídka č. 2 -  firma: Elektroinstalace Ladislav Šmejkal      částka s DPH     524 828,-Kč  

- tato nabídka je vypracována dle projektové dokumentace 
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Cenová nabídka č. 3 – firma: DL – Elektrotechnik s.r.o.                      částka s DPH     488 411,-Kč  

- tato nabídka je vypracována dle projektové dokumentace, vč. zkoušky, revizní zprávy a prohlášení o shodě 

rozvaděčů 

 

Návrh usnesení č.3 

Zastupitelstvo obce schvaluje cenovou nabídku č.3, kde se jedná o místního podnikatele, nabídka je nejlépe 

vypracovaná a je cenově nejvýhodnější 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro: 5 hlasů 

Proti: 0 hlas 

Zdržel se:  0 hlas 

Usnesení č. 3 bylo schváleno 

 

 

 3.  Různé 

Paní starostka poděkovala za průběžnou práci v roce 2024 členům zastupitelstva, zejména paní Šárce Žákové, Karle 

Smíškové, Věře Janečkové a Františkovi Janečkovi. Rovněž výše uvedeným poděkovala za příkladnou účast na 

zasedání zastupitelstva obce v roce 2024.  

 

člen ZO 
počet ZO         

v roce 2024 
přítomnost 
člena na ZO  

Smíšková Karla  9 9x 

Žáková Šárka 9 8x 

Janečková Věra 9 9x 

Janeček František 9 9x 

Junek Jiří 9 2x 

Kohout Martin 9 2x 
 

 

Bod 4) Závěr 

 

Paní starostka poděkovala přítomným za účast a zasedání bylo ukončeno. 

Zápis byl vyhotoven dne: 9.1.2025 

 

Ověřovatelé zápisu: 

Věra Janečková                          ………………………………………………………. 

Šárka Žáková                               ……………………………………………………... 

 

Starostka obce Ryjice: 

Andrea Staňková                        ………………………………………………………… 

  


